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 На жалост, све што се дешавало и прошле године, а већ сад и на почетку ове, не даје
нам наде да ће ова година бити иоле боља и мирнија, рекао је у Новом дану главни и
одговорни уредник НИН-а Милан Ћулибрк.

  

Тим пре што, каже он, улазимо у годину која је практично предизборна, а овде је увек
било варница и подела и неспремости да једни друге чујемо.

  

“У овој земљи нико никога не чује, за дијалог је потребно да се мало отворе уши и
затворе уста, а овде нико не затвара уста”, казао је.

  

Говорећи о дијалогу опозиције и власти, Ћулибрк је оценио да је најгоре управо то што
се прича о форми, у којој ће се водити дијалог.

  

“Депримирајуће је да нама треба тутор са стране за било шта, то је на старту доказ да
ствари не функционишу како треба. Друго, проблем је што се говори о формату у којем
ће се разговарати, а не о суштини. Ако причамо само о томе да се форма задовољи, не
очекујем много од тих разговора”, додаје.

  

Време нам цури и пролази, а ништа се не дешава, каже он. “Бојим се да ћемо следеће
изборе дочекати без промена. То не гарантује никакву политичку стабилност”, наводи.
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  Ћулибрк каже да изборна кампања никад није ни престајала и сваки дан смо сведоцинекакве кампање.  “Само се убрзава, и тек можемо да замислимо шта ће се десити у финишу, јасно је да ћеСНС све своје адуте бацити на Александра Вучића, иде се на то да се све веже за једногчовека, он ће сигурно бити носилац листи на свим изборима. Све то јако личи на земљуНушића, Домановића… штета што данас нису живи, толико би имали материјала записање”, рекао је.  Упитан о поверењу Кризном штабу, Ћулибрк је казао да поверење није лако повратити.  “Ако погледате анкете око вакцинације, видећете да је велики број људи у великојдилеми, што је јако опасно. Суочени смо са великим проблемом, у најмањем случају то једоказ да нема поверења у Кризни штаб, а тешко га је и повратити”, додаје.  Како је оценио, биће потребно пуно времена и конзистентних ставова, и да члановиштаба не наступају као слободни стрелци.  “Људи су иначе слуђени, јер ово предуго траје, а стварало се уверење да је ово смешнаствар која ће брзо проћи, а сад оболева хиљаде људи… не можете поверење даповратите само тако. Проблем је и што је много лекара оболело, а то је доказ да системне функционише како би требало”, каже.  Ћулибрк је оценио и да план вакцинације не сме да буде тајна.  “То мора бити јасно, држава мора да има приоритете, а ми још увек не знамо ни када ћебити вакцинисани нпр просветни радници, ми још увек немамо план. Нисам сигуран датај документ уопште постоји, ако и постоји питање је какав је, и да ли је за државу бољеда он буде тајна”, ако би се видело да су нам приоритет нпр полиција и војска, додао јеЋулибрк.  Наша држава је, како каже, склона томе да све проглашава за тајну и строго поверљиво,а све док има тајне – сумњаћемо да ту постоји нешто што није чисто.  Говорећи о бројним аферама, Ћулибрк је рекао да верује да ће кад тад ти случајевидоћи на ред да буду испитани и да ће морати да буду процесуирани, јер је превишесумње. “Сви ти уговори који су проглашавани за државне тајне… ако се нешто крије – тосамо појачава сумњу”, закључио је он.  (Н1)    
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